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Zápis ze schÛze v˘boru âDS konané dne 13. ledna 2011

Pfiítomni: prof. Arenberger, prim. Benáková, prim. Buãková, prim. Duchková, doc. Ettler, as. Frey,
prof. Hercogová, doc. Pock, dr. Polá‰ková, prof. Resl, prof. ·tork, dr. Vocilková, dr. Zajíc
Omluveni: as. Jirásková
Místo: Knihovna Dermatovenerologické kliniky VFN, U Nemocnice 2, Praha 2
âas: 9.30–13.00 hodin

MZ – stanovisko ke konopí (Arenberger).
Faktura za vedení webu 11 220 Kã za pÛl roku (Ettler).
Pracovi‰tû fotodynamické terapie – dr. Finsterlová
(Arenberger).
Dohody o pracovní ãinnosti 2011 – sekretáfiky
(Arenberger, Ettler)

Noví ãlenové – Bfiezinová, Havlíãková, Horáãková,
Olexová
Náv‰tûva doc. Mare‰ové na jednání V̆ boru âDS (pfií-
loha 3)

Zapsal: doc. Ettler

A. PROJEDNÁNO

1. Návrh termínÛ pfií‰tích schÛzí v˘boru âDS
NavrÏeny termíny 24. 2., 7. 4., 19. 5., 16. 6. – schvá-
leno.

2. Noví ãlenové âDS
Pfiihlá‰ky nov˘ch ãlenÛ (dr. Nejdlová, dr. Hromád-
ková, dr. Alexandrová, dr. Kubátová, dr. Asimiadov,
dr. Bernardová) – jednomyslnû schváleno pfiijetí.
V 9.47 hod. pfii‰el dr. Zajíc.

3. Edukaãní grant JACCZ, proplacení faktur za
Biorep na r. 2011
Tímto grantem pfiispûl Janssen-Cilag 200 000 Kã na
vylep‰ení roz‰ífiené verze Biorepu a na technické
náklady (smlouva bude rozeslána ãlenÛm v˘boru
âDS). Faktura za úpravu ‰ir‰í varianty Biorepu bude
proplacena (hlasováno: pro 9, zdrÏeli se 2).
Sponzorsk˘ dar na Biorep od MSD a Abbottu se oãe-
kává v nejbliÏ‰í dobû.
Biorep software je ve vlastnictví firmy p. Pefiiny,
prof. Arenberger zaplatil 1 rok provozu Biorepu (60
000 Kã + DPH), nyní bude opût fungovat na základû
finanãní podpory biologick˘ch firem. V souãasné
dobû je stál˘m problémem motivace k zadávání dat
do systému (ta jsou v˘roãnû vyÏadována ze strany
zdravotních poji‰Èoven – napfi. VZP – ve formû ãísel).
Dr. Zajíc navrhuje proplatit ãástku za systém Biorep
zpût prof. Arenbergerovi z prostfiedkÛ âDS – schvá-
leno.
Prof. Hercogová doporuãuje zvefiejnit znûní smlouvy
o provozu Biorepu ãlenÛm v˘boru âDS –
prof. Arenberger roze‰le. Dr. Kojanová je povûfiena
âDS ke konzultacím k provozu Biorepu, spolupráce
v tomto smûru s dal‰ími lékafii je otevfiená.
Prof. Arenberger informuje o Ïádosti men‰ích ZP
o poskytování údajÛ o biologické léãbû z registru
(vyplynulo z jednání v listopadu 2010 v Jihlavû).

Prof. Arenberger domluvil, Ïe v tom pfiípadû by byla
z jejich strany pfiijatelná finanãní podpora systému.

4. âestné ãlenství v âDS a právo hlasovat
âestné ãlenství âDS a souãasné ãlenství ve v˘boru
âDS – hlasovací právo bude konzultováno
s právníkem âLS JEP. Prof. Hercogová se domnívá,
Ïe v této situaci ãestn˘ ãlen hlasovací právo postrádá
(dodateãnû konzultován právník âLS dr. Vacek,
kter˘ domnûnku vyvrátil: fiádn˘ ãlen âDS, kter˘ se
stane ãestn˘m ãlenem, fiádné ãlenství neztrácí a má
i nadále v‰echna práva a povinnosti fiádného ãlena).

5. Informace o v˘sledcích hospodafiení âDS za 3.
ãtvrtletí 2010 (prof. Arenberger)
Na kontû âDS 1 562 549,67 Kã. T. ã. je finanãní
bilance ãasopisu âs. dermatologie vyrovnaná
(poslední ãísla ãasopisu roku 2010 jsou lehce zisko-
vá).

6. âlenské pfiíspûvky EADV
âlenské pfiíspûvky pro individuální ãleny âDS ãiní
150 se splatností do 31. 3.). Hromadné ãlenství âDS
na r. 2011 je splatné do 31. 1. ve v˘‰i 5 za ãlena.
âlenÛ âDS je podle webu âDS 735, provûfií a platbu
realizuje prof. Arenberger a dr. Vocilková do konce
mûsíce – hlasováním jednomyslnû schváleno.

7. SPAE – Îádost o sponzorsk˘ dar
âDS není profitová organizace, v˘bor âDS doporu-
ãuje, aby se SPAE obrátila na jiné organizace (nelé-
kafiské) a firmy.

8. Minutová reÏie (prim. Duchková)
Metodika nav˘‰ení bodového ohodnocení: bod je pfii-
bliÏnû 1 Kã. V̆ poãet bodového ohodnocení je násle-
dující: poãet minut (u na‰í odbornosti vût‰inou 10, 20
nebo 30 minut) x minutová reÏie (ta je t. ã. 2,75 Kã,
inflace zvy‰uje m. r.) plus index 0,05 = bodové ohod-
nocení. Zv˘‰ení ohodnocení je moÏné pouze dvûma
zpÛsoby: zv˘‰it poãet minut (to nemá smysl), nebo
zv˘‰it minutovou reÏii. To je reálné pravdûpodobnû
pouze u nûkter˘ch v˘konÛ, kde je evidentní zv˘‰ení
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ceny energií (pfiístroje, poãítaãe), cena kWh je nyní
cca 5 Kã, pfied 3 roky o 20 % niÏ‰í. Zv˘‰ení odbûru
vody (ãasté mytí, více infekãních chorob atd.) – nyní
1 m3 = 80 Kã, pfied 3 roky 50 Kã. ZdÛvodnûní nav˘-
‰ení je moÏné nejen ve stacionáfiích, ale
i v ambulancích (a Ïádosti o nav˘‰ení si mohou podat
jednotlivá pracovi‰tû individuálnû – vyberte nûkteré
kódy a zkuste poÏádat o nav˘‰ení poji‰Èovny). Návrh
na zru‰ení Q omezení u fiady v˘konÛ (seznam dodá
prim. Duchková).
V̆ bor âDS vyz˘vá ãleny âDS k zasílání námûtÛ, jak
vylep‰it finanãní situaci (konkrétní v˘kony apod.).
Prim. Duchková pfiipraví Ïádost za âDS o nav˘‰ení
minutové reÏie se zdÛvodnûním zv˘‰en˘ch vstupních
nákladÛ (cena chirurgické sálové práce je vypoãítaná
a mÛÏe slouÏit jako podklad; ãeká se na stanovení
ceny práce interních oborÛ). Jedním z krokÛ je
i revize a doplnûní stávajících kalkulaãních listÛ
v˘konÛ. Diskuse, zda odli‰it náklady ambulantních
a nemocniãních pracovi‰È. Dermatovenerologie
moÏná trpí nev˘hodou zafiazení mezi jiné (‰patnû
srovnatelné) interní obory. Prof. Arenberger ode‰le
na ministerstvo dopis se Ïádostí o souãinnost
v pfiípravû podkladÛ pro nové kalkulace a zaÏádá
o schÛzku s odpovûdn˘m pracovníkem MZ
k prodiskutování zafiazení oboru. Prof. Hercogová
poskytne ãlenÛm v˘boru âDS metodiku v˘poãtu
minutové reÏie.
V 10.51 hod. odchází doc. Pock

9. Informace z Pracovní skupiny MZ k Seznamu
v˘konÛ
Dal‰í kolo jednání k dermatochirurgick˘m v˘konÛm
probûhne na konci ledna 2011, zúãastní se zástupce
Spoleãnosti plastické chirurgie a prof. Arenberger za
âDS.
MZ zatím neakceptovalo doporuãení Pracovní skupi-
ny ministerstva, aby se nezohledÀovalo stanovisko
autorské odbornosti ke sdílení sv˘ch v˘konÛ jin˘mi
odbornostmi (cestu tvorby na‰ich vlastních kódÛ pro
jiÏ kódovanou ãinnost jiné odbornosti Pracovní sku-
pina nedoporuãila, aby se pfiede‰lo zahlcování sezna-
mu v˘konÛ). Do doby, neÏ dojde k dohodû, je vhod-
né pouÏívat nûkter˘ch kombinací kódÛ (navy‰uje se
ale ãas o‰etfiení). Dal‰í jednání jsou i nadále plánová-
na, ale nebudou jednoduchá. V˘stupy jednání
Pracovní skupiny mají jen doporuãující charakter
a MZ je neakceptuje, pokud nejsou ekonomicky neu-
trální.
Prof. Arenberger pfiipraví a roze‰le analytick˘ dopis
na MZ, ZP a âLK do konce mûsíce.

10. Shrnutí diskuse k postgraduálnímu vzdûlávání
v dermatovenerologii
Probûhla e-mailová diskuse k délce atestaãního vzdû-
lávání v dermatovenerologii. Je vhodné vycházet
z evropsk˘ch zku‰eností (napfi. v UK jsou 3 roky der-
matologie + 3 roky venerologie, v EU doporuãeno 5
let – dopis UEMS na‰emu ministerstvu (prof.

Gollnick, prof. Czarnetzki-Operacz). Nejãastûj‰ím
údajem je 4,5 roku v oboru + 6 mûsícÛ interny, chi-
rurgie a intenzívní medicíny. Prof. ·tork za IPVZ
a kromû 1 hlasu v‰ichni e-mailovû diskutující
z Akreditaãní komise, v˘boru âDS a primáfiÛ se pfii-
klání k této délce studia (dáno nejen historicky
a regionálnû, ale i povahou na‰eho oboru).
Prof. Hercogová navrhuje krat‰í období s argumen-
tací, Ïe dfiívûj‰í I. atestace byla dostaãující: souvisí to
jistû s kvalitou ‰kolících pracovi‰È.
·kolícím pracovi‰tûm mÛÏe b˘t na návrh akreditaãní
komise MZ pro dermatovenerologii od roku 2009
i privátní ambulantní pracovi‰tû, pokud zaÏádá MZ
o akreditaci a splní pro ni podmínky. ·kolenec mÛÏe
b˘t stále zamûstnancem takového pracovi‰tû, jen si
musí doplnit pfiedepsané stáÏe podle vzdûlávacího
programu.
Aktualizované vzdûlávací programy mají b˘t pfiipra-
vovány bûhem února 2011, prof. Arenberger se
zúãastní prvního jednání na ministerstvu na toto téma
18. 1. 2011. K internímu pfiipomínkování se roze‰le
vzdûlávací program dermatovenerologie, korektivní
a dûtská dermatologie (do pfií‰tího zasedání v˘boru
âDS).

11. Informace z jednání na VZP 15. 12. 2010 ohlednû
ambulantních dermatovenerologÛ (dr. Vocilková)
Dne 15. 12. 2010 byla dr. Vocilková pozvána
k jednání na ústfiedí VZP jako zástupce ambulantních
dermatologÛ a zároveÀ jako ãlenka SASu a âDS
k MUDr. Miloslavû ·vecové, fieditelce odboru kon-
cepce zdravotní péãe VZP. Pfiedmûtem jednání bylo
rozdûlení v˘konÛ, které vykazují ambulantní derma-
tologové na skupinu obligatorních a fakultativních.
Snahou poji‰Èovny je omezit poãet smluvních zafiíze-
ní, která by odmítala provádût základní v˘kony
oboru.
Ze seznamu v˘konÛ, u kter˘ch je na‰e odbornost
autorská, vypl˘vá, Ïe v˘kony, které jsou nasmlouvá-
ny v‰em zafiízením odb. 404, patfií klinická vy‰etfiení
a dále ty v˘kony, které nevyÏadují speciální materiál-
ní, prostorové a personální vybavení. Kódy, které
jsou vázané na pouÏití pfiístrojÛ, pfiípadnû jiného spe-
ciálního vybavení, by mûly b˘t nasmlouvány pfii spl-
nûní pfiíslu‰n˘ch podmínek.
V souvislosti s tím seznámila paní fieditelku s na‰ím
dlouholet˘m problémem ve vykazování nûkter˘ch
kódÛ: kryalizace 44237 – Q, cena nezohledÀuje ros-
toucí cenu N2, epikutánní testy 44113 – Q, ãetnost
vykazování, cena nezohledÀuje materiální náklady,
kódy jin˘ch autorsk˘ch odborností (problémem
s vykazováním kódÛ plastické chirurgie 61123
a 61129).
Jednání mûlo informativní charakter, sdûlila paní
fieditelce, Ïe po jednání v˘boru spoleãnosti za‰le
písemnû pfiipomínky k souãasnému stavu vykazování
problémov˘ch kódÛ.
Paní. fieditelka dále poÏádala, aby ambulantní derma-
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tologové vûnovali pozornost programu Mofisk˘
koník. Jde o aktivitu financovanou z oblasti preven-
ce, která neodãerpává prostfiedky na bûÏnou léãeb-
nou péãi. Pokud rezignujeme na své právo navrhnout
vhodné pacienty, budou prostfiedky pfiesunuty na jiné
druhy prevence do jin˘ch odborností.
Dr. Polá‰ková upozorÀuje, Ïe vlastní návrh na
Mofiského koníka vystavuje pediatr podobnû, jako na
lázeÀskou léãbu.
Prim. Duchková vypracovala seznam v˘konÛ s Q
a doporuãuje MZ Ïádat o zru‰ení Q oznaãení.
Dr. Vocilková bude v tomto smûru informovat
o jednání na v˘boru âDS fieditelku ·vecovou.

12. Korektivní dermatologie (dr. Frey)
Dr. Frey doporuãuje, aby V̆ bor reagoval na tvrzení
doc. Tvrdka (pfiedseda plastick˘ch chirurgÛ), Ïe der-
matovenerologie by nemûla provádût v˘kony estetic-
ké chirurgie, protoÏe mimo jiné patfií mezi interní
obory. Prof. Arenberger po‰le písemné vyjádfiení na
MZ k této nepfiesnosti. Kromû reality, Ïe koÏní léka-
fii operují, existuje i stávající vzdûlávací program, kde
se dermatovenerolog mohl zapisovat jak do interní-
ho, tak do chirurgického kmenu. Také v zahraniãí je
operativa bûÏnou souãástí dermatovenerologické
praxe.
Botulotoxin: Korektivní dermatologie IPVZ po léta
pofiádá kurzy v aplikaci botulotoxinu a v˘plní, obvy-
kle 2krát roãnû. V rámci IPVZ mohou lékafii absolvo-
vat i odbornou stáÏ, a to nejen dermatovenerologové.
Pfii praktickém provádûní je nutné mít podepsan˘
informovan˘ souhlas pacienta a zodpovûdnost vÏdy
nese konkrétní lékafi.

13. Komunikace s vefiejností (prim. Benáková)
Prim. Benáková upozorÀuje, Ïe prof. Hercogová
a dr. Zajíc rozesílali e-mailem pracovní materiály
v˘boru âDS i dal‰ím osobám mimo v˘bor. Dr. Zajíc
se obhajuje, Ïe to byla reakce na to, Ïe do zápisu
schÛzí nebyl zafiazen pln˘ text pfiíspûvkÛ
prof. Hercogové a dr. Zajíce. V̆ bor vyz˘vá oba jme-
nované, aby zanechali kontroverzní neopodstatnûné
komunikace s dermatologickou vefiejností, která
mÛÏe po‰kozovat v˘bor jako celek i jednotlivé jeho
ãleny.
Ve 12.27 hod. odchází prim. Benáková.

14. V˘bûrové fiízení na kongresovou agenturu pro
EADV Karlovy Vary (dotaz prof. Hercogová)
Odpovûì na tento dotaz i na obdobné dal‰í otázky
jsou vyvû‰eny na www.derm.cz v rubrice âlenové.
Byly osloveny 3 agentury dne 14. 2. 2008: Action
Travel, Promediamotion, Jasta. Uzávûrka byla prove-
dena 15. 2. 2008 a vybrána Jasta, protoÏe jediná
dodala návrh.
Ve 12.30 hod. odchází dr. Zajíc, ve 12.31 hod. odchá-
zí prof. Hercogová.

15. Informace Venerologické sekce (prof. Resl)
a) „Hlá‰ení PN“ Argumentaci venerologické sekce

(pfiedev‰ím redukci zamûstnání, ATB, tabulka dia-
gnóz, prÛkaz PN – sérologie) sepsala dr. Kuklová
a pfiedala dr. Slezákovi na MZ (vyãkává se jeho
reakce).

b) Materiál ohlednû koordinátorÛ státního dozoru
Hygienická sluÏba vypovídá smlouvy s lékafii-
venerology z dÛvodÛ údajného nedostatku finanã-
ních prostfiedkÛ. Prof. Resl sestaví dopis pro MZ
a âLK s v˘zvou k zachování systému. Hygienici
nejsou odborníci v na‰em oboru, a proto smluvní
spolupráce s dermatovenerology je pro nû nezbyt-
nou nutností.

c) Chlamydia trachomatis
Venerologická sekce se jiÏ nûkolik let snaÏila
o zv˘‰ení sledování, hlá‰ení a léãebnû preventivní
péãi o nemocné s Chlamydia trachomatis. Do‰lo
k pozitivnímu posunu. Pfiedstava ale byla, Ïe se
s onemocnûním bude spí‰e nakládat jako
s kapavkou v na‰í gesci. UpozorÀujeme kolegy na
zákon ã. 275/2010 Sb., ãástka 103, s. 4045, pfiílo-
ha ã. 20 k vyhlá‰ce ã. 473/2008 Sb.

d) Prof. Resl informuje o vydání nové vyhlá‰ky MZ
t˘kající se venerologického dozoru.

e) Právní aspekty pohlavnû pfienosn˘ch nemocí
(prim. Duchková) – prozatímní informace (viz pfií-
loha – dodá prim. Duchková.
Ve 12.40 hod. odchází dr. Polá‰ková

16. Projednání Ïádostí o stanoviska odborné spoleã-
nosti (prof. Arenberger):
a) MZ: Ïádá o stanovisko k rozsahu poskytování

lázeÀské péãe v oboru. Po provedené e-mailové
diskusi. Prof. Arenberger povûfien odpovûdí.

b) MZ: stanovisko k aplikaci v˘plÀov˘ch materiálÛ
na bázi kyseliny hyaluronové a k aplikaci botulo-
toxinu. Po e-mailové diskusi vypracuje
prof. Arenberger a ode‰le na MZ a âLK.

c) KÚ PlzeÀského kraje se dotazuje, zda je akné
nemoc a zda lze léãbu akné a omlazení provádût
pomocí IPL GentlePEEL v rámci kosmetick˘ch
sluÏeb. Prof. Arenberger povûfien v˘borem, aby
odeslal odpovûì ve smyslu, Ïe z kosmetické indi-
kace lze o‰etfiovat, ale ne léãit choroby.

d) KLPK: úprava RS (termín: 25. 1.). Prof. Aren-
berger povûfien k odpovûdi.

17. Kontaktní alergeny k epi-testÛm
Projednání Ïádostí o schválení SLP pro Pharmiks:
Brial Allergens (prof. Arenberger). Vypracováním
odpovûdi povûfiena dr. Vocilková po projednání
v Alergologické sekci âDS.

18. Koordinace biologické léãby v centrech
Doc. Ettler navrhuje burzu voln˘ch míst pro nasaze-
ní biologik nov˘m pacientÛm. Reáln˘m fie‰ením je
rozeslání e-mailového rozdûlovníku vedoucím cen-
ter, ktefií pak mohou prÛbûÏnû ostatním posílat svou
nabídku ãi poptávku podle konkrétních potfieb léãeb-
n˘ch míst.
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19. ZaloÏení pracovní podsekce Fotobiologické sekce
pro fotodynamickou léãbu
Doc. Ettler informuje o zaloÏení podsekce pro foto-
dynamickou léãbu. Zájemci o ãlenství (bezplatné pro
ãleny âDS) se pfiihlásí do konce února 2011 na e-
mail ettler@fnhk.cz. Bude svolána ustavující schÛze
s volbou vedení.

20. RÛzné
a) Prof. Arenberger pfiedkládá darovací listinu

Nûmecké dermatologické spoleãnosti (DDG)
Univerzitnímu nadaãnímu fondu na stipendia pro
ãeské dermatovenerology, která se od loÀského
roku udûlují tímto fondem v celkové roãní v˘‰i
15 000 EUR.

b) Prof. Arenberger informuje, Ïe byl navrÏen
prof. Va‰kÛ a prof. Pizingerem jako kandidát na 2.
zástupce âR do Boardu EADV. V̆ bor âDS tento
návrh podporuje.

c) Projednání zápisÛ z minul˘ch schÛzí v˘boru âDS:
– zápis z 21. 10. 2010, vãetnû dodatkÛ per rollam,
schválen (7 pro, nikdo nebyl proti ani se nezdrÏel
hlasování);
– hlasování per rollam po 2. 12. 2010 schváleno (7
pro, nikdo nebyl proti ani se nezdrÏel), bylo také

schváleno vãlenûní tohoto hlasování per rollam do
bodu B5 zápisu z 2. 12. 2010 po grafické úpravû;
– dále schválen záznam vystoupení doc. Mare‰ové
na schÛzi v˘boru âDS dne 2. 12. 2010 (7 pro,
nikdo nebyl proti, ani se nezdrÏel).
d) Prof. ·tork Ïádá o nákup scanneru (8 000 Kã)
pro redakãní radu âs. dermatologie. Schváleno
(7pro).

e) Centra pro biologickou léãbu: poslední verze
seznamu bude aktualizována prof. Arenbergerem,
kter˘ obe‰le seznamem VZP, ZP 211 a dal‰í poji‰-
Èovny a ministerstvo. Jako dal‰í Centrum pro bio-
logickou léãbu psoriázy u dûtí bylo navrÏeno
KoÏní oddûlení PEK FN Brno a schváleno.

f) Prof. Hercogová ukonãila ãinnost ve Vûdecké radû
âLK. Prof. Arenberger byl následnû vyzván, aby
v tomto orgánu zastupoval dermatovenerologii.
V̆ bor âDS schválil (7 pro).

g) Zápis schválen. Pfií‰tí schÛze v˘boru âDS: 24. 2.
2011.

Ve 13 hod. byla schÛze ukonãena.

Zapsal: doc. Ettler

Zápisnica zo zasadnutia v˘boru Slovenskej
dermatovenerologickej spoloãnosti dÀa 10. 12. 2010

Prítomní:MUDr. Du‰an Buchvald, PhD., MUDr. ªudmila Breznická, doc. MUDr. Tibor Danilla, PhD.,
MUDr. Vladimír Flimer, MUDr. Gabriela Kolátorová, MUDr. Ján Lidaj, prof. MUDr. Juraj Péã, PhD.,
MUDr. Eva Rasochová, MUDr. Slavomír Urbanãek, PhD., MUDr. Eva Vrtíková

PROGRAM

l. Otvorenie a schválenie programu
2. Schválenie zápisnice a kontrola uznesení
3. Voºby do v˘boru SDVS
4. Rôzne

1. Otvorenie a schválenie programu
• Schôdzu otvoril MUDr. Du‰an Buchvald, PhD.,

ktor˘ poÏiadal prítomn˘ch o doplnenie programu.
• Doc. Danilla – predkladá správu o finanãnom

vyhodnotení schôdze Dermatózy detí.
• Dr. Urbanãek – predkladá ÏiadosÈ na zaloÏenie pra-

covnej skupiny psoriázy.
• Program bol schválen˘.

2. Schválenie zápisnice a kontrola uznesení
• Prof. Péã navrhuje oÏiviÈ pracovnú skupinu, ev.

zaloÏiÈ sekciu pre pohlavné choroby, treba podporiÈ
aktivitu SDVS v tejto oblasti, ako hlavn˘ odborník

na najbliÏ‰iu schôdzu pripraví správu o proble-
matike STI.

• Zmluva s firmou Johnson&Johnson o moÏnosti
pouÏívania formulácie „Odporúãané slovensk˘mi
dermatológmi“ pri v˘robkoch Neutrogena
a Compeed bola predæÏená na ìal‰ie 2 roky.

• Kongres Dermatovenerológia pre prax, organizaãne
zabezpeãen˘ spoloãnosÈou SOLEN, bude v lokalite
stredného Slovenska v termíne okolo 15. októbra
2011.

• Prezentovanie e-learningového portálu firmy EUNI
speciál pripravil na schôdzu v˘boru Dr. Finsterle.

• Dr. Buchvald jednal ohºadne absencie epikutánnych
testov Trolab na Slovensku, obrátil sa písomne na
riaditeºa firmy Hermal s poÏiadavkou zabezpeãenia
dodávky testov Trolab na Slovensko, doteraz v‰ak
nedostal odpoveì.

• Dr. Urbanãek – návrh zaloÏenia pracovnej skupiny
pre psoriázu je v programe dne‰nej schôdze v˘boru
v ãasti Rôzne.
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